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Trafikksikkerhetsforum Karmøy - møtereferat 21. november 2023 

Til stede: 

Rogaland Fylkeskommune: Gjertrud Eskevik.Hestvik 

Politiet: Inger Margareth Frøyland Jensen 

Karmøy kommune: Knut Sunnanå, Hilde C. Pettersen 

Forfall: Astrid Grønningen, Åse Kalstad, Andreas Eikeskog, Elisabeth Espeseth Hamnøy, Torill Thorsen Våge 

AGENDA: 

1.ulykkesstatistikk: 

Inger gjennomgikk siste måneds trafikkulykker: November, frem til i dag har det vært to hendelser med en 
ulykke med personskade. Enslig kjøretøy ut av veg på Kvalavågsvegen. Ulykken skjedde i 80 sonen i 
overgangen mellom 60 og 80 km/t, i retning fra Kvalavåg. 

Fortsatt ingen drepte hittil i år (2 drepte i fjor). 

Kvalavågsvegen: Det var spørsmål om vegen burde vært skiltet ned til 60 km/t. Konklusjon: Fylkeskommunen 
tar en gjennomgang av strekningen med 80 -sone og tar en vurdering ut ifra fartsgrensekriteriene. Det 
vurderes også om det er behov for skilting av skarpe kurver på strekningen. 

2.skiltsaker: 

Hauskevågvegen: 

Kommunen har fått anmodning fra beboere om bedre skilting av vegen. Vegen har 30 sone i dag. Knut foreslo 
50 km/t på første del og sone 30 når en kommer ut til bebyggelsen. Det bemerkes at vegen er smal og har 
tilnærmet ingen belysning. Tilsvarende er Dalstrevegen skiltet med 50 og 30 ved bebyggelse. Golfbane og 
minigolfbane har sine avkjørsler helt i starten av vegen. Knut konferer med Åse. 
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Bussholdeplass Vea skole: 

Skilt for bussholdeplass ved skolen mangler. Knut har laget plan. Må sendes Statens vegvesen på høring før det 
kan lages vedtak. NB! Her må kommunen male «Buss» i asfalten. 

Lyngvegen: 

Det registreres tilfeller av brudd på vikeplikten når foreldre kjører ut fra skolen. De oppfatter dette som 
forkjørsveg. Knut foreslo å sette opp vikepliktskilt og male vikepliktlinje i asfalten. Dette for å tydeliggjøre 
vikepliktsreglene. Knut konfererer med Åse før det lages en skiltplan. 

Parkering forbudt Sevlandvegen: 

Fylkeskommunen hadde fått inn en henvendelse om å sette opp «parkering forbudt» langs Sevlandsvegen. Det 
ble vist til at mange parkerer langs veg. Det er et forsamlingslokale/cafe i området. Det antas at mange som er 
der benytter anledningen til å parkere langs fylkesvegen. Konklusjon: Hilde sjekker opp hvilke vilkår som ble 
gitt i byggesaken da det ble gitt bruksendring fra naust til forsamlingslokale. 

Etterskrift: Har sjekket opp med byggesaksbehandler som viser at det er satt krav om tinglyst rett til parkering 
på gnr 12/359, en eiendom som eies av samme grunneier. Her er det plass til 21 p-plasser. Gangavstanden 
mellom parkering og forsamlingslokale er på 575 m. Ved selve forsamlingslokale er det satt krav til HC- 
parkering, snumulighet for varelevering, samt noen p-plasser. Ved arrangement (lukket) blir det organisert 
transport. Bør sjekke hvorvidt det gis opplysninger om parkering ved besøk på forsamlingslokalet/cafeen. 

Gjennomgang tidligere referater: 

Viltskilt Sandve: 

Gjertrud hadde sjekket opp. Ifølge viltkart er det kun 2 tråkk som er vist utenfor skiltet strekning, ellers mange 
vilttråkk innenfor skiltet sone. Konkluderte med at det ikke gjøres endringer. 

Gangfelt lyngvegen: 

Vedtak Skiltplan på gangfelt utført. Bemerket behov for intensivbelysning ved etablering. 

Nye gangfelt fylkesveg: 

• Slettavegen (Austre Veaveg) 

Diskuteres/drøftes videre i fylket. Tilbakemelding fra gruppa er at det er mange målpunkt tilknyttet 
Slettavegen: 2 barnehager, Storhall Karmøy, idrettsarena med klubbhus, ny privat ungdomsskole, turområde, 
gangatkomst til fiskerimuseum, mm 

• Kopparen (Skudenesvegen) 

Gjertrud opplyste at tiltak er bestilt internt. Må lages en plan og utføres av drift når kapasitet. 
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Gangfelt med behov for oppfriskning (FV): 

• Austre Veaveg: Knut tok opp dårlig merking av gangfelt ved Vea Sjoarveg. Er skiltet, men mangler 
oppmerking. 

• Fv 547 Vestre Karmøyveg: Inger (politiet) er bekymret for gangfeltet ved Sevlandvegen. Her bør 
belysningen også styrkes. 

Gjertrud sender anmodning om utføring internt. 

Gangfelt som vurderes å fjernes (FV): 

• Vormedalsvegen: Kryss Strandavegen. Gangfelt ender i vikeplikts linje. 
• Vormedalsvegen: kryss Sjøvegen. Skilt er vekke på ene siden. Gjertrud tar befaring og tar en telling. 
• Vestre Karmøyveg: ved Fredheimsvegen 

Matlandsletta: 

Gjertrud har bestilt tiltak internt. Må lages en plan og utføres av drift når det er kapasitet. 

Håvik: 

Hilde har sjekket strekningsanalysen og finner ingen kommentarer på at eksisterende kryss til Håvik terrasse 
skal bestå. 

Parkering i Kopervik: Hilde viste til ny henvendelse fra Byen Vår Kopervik. Saken er nå hos kommunens 
næringssjef som har dialog med handelsstanden. Kommunen sjekker opp hva en slik tjeneste vil koste. 

Neste møte: 

19.desember. NB kl. 12.00! 

Med hilsen 

Hilde C. Pettersen 
rådgiver samferdsel og sykkel 

Dokumentet er godkjent elektronisk. 

Mottaker: 
Statens vegvesen region vest Postboks 1010 2605 LILLEHAMMER 

Kopi til: 
Andreas Eikeskog 



Side 4av 4 

Kopi til: 
Astrid Grønningen 
Elisabeth Espeset Hamnøy 
Gjertrud Eskevik Hestvik 
Inger Margareth Frøyland 
Jensen 
Kai Vikra 
Knut Sunnanå 
Sør-Vest Politidistrikt 
Torill Thorsen Våge 
Åse Kalstad 
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